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Abstract (en)
[origin: US4858702A] In the body of the distributor (6) is mounted for sliding a valve (21) delimiting with the bore of the distributor in which it is
mounted at least one control chamber (22) in permanent communication by means of at least one channel (31) with the control chamber of the
distributor. When a hydraulic signal is received in the control chambers, the valve (21) moves, controlling the subsequent movement of the distributor
(6) independently of any hydraulic connection made by the percussion piston.

Abstract (fr)
Dans le corps du distributeur (6) est monté coulissant un tiroir (21) délimitant avec I'alésage du distributeur dans lequel il est monté au moins une
chambre de commande (22) en communication permanente par au moins un canal (31) avec la chambre de commande du distributeur. Lors de la
réception d'une information hydraulique dans les chambres de commande, le tiroir (21) se déplace, commandant le déplacement subséquent du
distributeur (6) indépendamment de toute liaison hydraulique réalisée par le piston de frappe.
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